

29 September 2025

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

## Subject: Appointment of **Board** Member Taageer Finance Company SAOG

الموضوع: تعيين عضو لمجلس ادارة شركة تاجير للتمويل ش م ع ع .

Taageer Finance Company SAOG (the "Company") would like to disclose the appointment of Mr. Abdullah Saleh Bakhrebah as a Temporary Director to fill the vacant seat on the Board of Directors due to resignation of Mr. Fahad Hagbani. The appointment of Mr. Abdullah Saleh Bakhrebah as a member of the Board of Directors is effective 29 September 2025 until the next ordinary general meeting of the Company.

تعلن شركة تاجير للتمويل شمعع (الشركة) عن تعيين الفاضل عبدالله صالح باخريبة عضوا مؤقتا في مجلس الادارة لشغل المقعد الشاغر في مجلس الادارة وذلك لاستقالة الفاضل فهد حقباني من مجلس الادارة ، يسري مفعول تعيين الفاضل عبدالله صالح باخريبة عضوا في مجلس الادارة اعتبارا من 29 سبتمبر 2025م وحتى تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية القادمة للشركة.

Mr. Abdullah Bakhraibah is the CEO of The Arab Investment Company (TAIC). international local and London Business School and Bachelor's degree in University of Petroleum and Minerals.

الفاضل عبدالله صالح باخريبة يشغل الرئيس التنفيذي للشركة العربية للاستثمار (TAIC)

Mr. Abdullah has over 16 years of experience, gained through working with financial institutions. He holds an MBA from Management Information Systems from King Fahd

يتمتع الفاضل عبداله صالح باخريبة بخبرة تزيد عن 16 سنة ، اكتسبها من خلال عمله مع مؤسسات مالية ودولية ومحلبة

The above appointment is subject to approval of Central Bank of Oman.

وهو حاصل على ماجستير ادارة اعمال من كلية لندن للاعمال ، وبكالوريوس في نظم المعلومات الادارية من جامعة الملك فهد للبترول والمعادن.

يخضع التعيين المذكور اعلاه لموافقة البنك المركزي العماني.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Muhammad Kashif Yaqoob الرئيس التنفيذي بالإنابة Acting Chief Executive Officer

ص 👫 ۲۰۰، الرمز البريدي ١٣٦، مسقط جراند مول، سلطنة عمان. الفرع الرئيسي – هاتف : ٩. P.O. Box 200, Postal C MGM, Sultanate of Oman. Head Office - Tel: (+968) 24839999, Fax: (+968) 24488254